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Zápis číslo 3/2018 

ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska ze dne 24.09.2018 
 

 

 

 

Přítomni:       Jaroslav Kolář - předseda sportovní komise  

Jaroslav Peták – člen sportovní komise      

MVDr. Lukáš Dolejš – člen sportovní komise 

Ing. František Koutník – člen sportovní komise 

Ing. František Franěk  –  člen sportovní komise 

                        Hana Kutišová – člen sportovní komise 

 

 

Omluveni:     Karel Reiniš – člen sportovní komise 

Marie Šťastná – člen sportovní komise 

 

Dále přítomni:  Ing. Pavel Stejskal – jednatel společnosti SPOS s. r. o. 

      Ing. Hana Pejřilová – vedoucí odboru regionálního rozvoje MěÚ Milevsko 

 

Jednání: 

 

 

1) V úvodu zasedání předseda Sportovní komise Rady města Milevska Jaroslav Kolář 

přivítal všechny přítomné.  

2) Sportovní komise Rady města Milevska (dále jen „SK RMM“) schválila program 

dnešního jednání. 

3) Předseda SK RMM přivítal hosty paní Ing. Hanu Pejřilovou a  pana Ing. Pavla Stejskala. 

4) Ing. Pavel Stejskal seznámil přítomné členy SK RMM se stavebními pracemi na 

sportovní hale (modernizace haly), které již byly provedeny a s budoucími úpravami 
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haly (projekty).  V závěru Ing. Pavel Stejskal zodpověděl dotazy přítomných členů SK 

RMM.  

5) Mezi členy SK RMM a Ing. Pavlem Stejskalem proběhla diskuze ohledně využití 

sportovišť, které má ve správě SPOS s. r. o., V posledních letech je o sport v Milevsku 

velký zájem, došlo zde k markantnímu nárůstu sportovců všech věkových kategorií. 

Z toho plyne, že stávající plochy sportovišť jsou v určitých obdobích kapacitně 

nedostačující a musí být pečlivě plánováno, kdy, jaká skupina sportovců plochy využije. 

6) Dále předseda komise SK RMM Jaroslav Kolář a Ing. Pavel Stejskal seznámili přítomné 

s dalším vylepšením sportovišť sportovní haly a hokejového stadionu. 

7) SK RMM upozornila na skutečnost, že Strategie rozvoje sportu města Milevska by měla 

být dopracována ve spolupráci s SK RMM a jednotlivými sportovními kluby. 

8) SK RMM dává podnět ke změně v dotačních programech pro sportovní kluby z hlediska 

odměn trenérům.  

9) Z jednání SK RMM nevyplynula potřeba zpracovat samostatný materiál pro jednání 

Rady města Milevska. 

 

 

Zapsal: Bc. Martin Hroch, tajemník SK RMM 

      

 

                                                      Jaroslav Kolář  v. r. 

                        předseda SK RMM 
 

 


